

HOUSE OF COMMONS

Monday, June 14, 1869

The Speaker took the chair at 3 o'clock.

Hon. Mr. Langevin brought down a return to the address for a statement of the outlay incurred by Canada in defence of the United States frontier in 1863 and 1864, and repelling the Fenian raid in 1866.

ELECTRIC TELEGRAPH COMPANIES

Hon. Mr. Langevin introduced a Bill to amend chapter 67, Consolidated Statutes of Canada, respecting Electric Telegraph Companies. He explained that the object was to allow, when necessary, deviations from the route prescribed in the certificate deposited according to the requirements of the Act when the Company was formed.

ST. THOMAS BOARD OF TRADE

Mr. Dobbie moved the second reading of the Bill to incorporate the St. Thomas, Ontario, Board of Trade.

Mr. Mackenzie thought the Government should indicate some line of policy which should regulate applications of this nature for the future. His own opinion was that it would be better to allow such Bills to be carried through the Local Legislature. The only objection to this was that power was given to the Board of Trade to appoint an official assignee under the Insolvency Act, which was a matter within the jurisdiction of this Parliament. He questioned, however, whether this was a power which Boards of Trade should possess.

Mr. Scatcherd said the Official Assignee for Elgin was at present appointed by the London Board of Trade. St. Thomas was better qualified to select an Official Assignee for Elgin than the Board of Trade of London could be.

Sir John A. Macdonald said as the Boards of Trade had certain powers under the Insolvency Act, there could not be a doubt that this Bill was brought before the right Parliament. St. Thomas was the County town of Elgin, and was the residence of a

CHAMBRE DES COMMUNES

Le lundi 14 juin 1869

L'Orateur ouvre la séance à trois heures.

L'hon. M. Langevin dépose, sur demande, le bilan des dépenses consacrées par le Canada à la défense de la frontière Canada-États-Unis en 1863 et en 1864 ainsi que pour repousser le raid des Fenians en 1866.

ENTREPRISES DE TÉLÉGRAPHIE ÉLECTRIQUE

L'hon. M. Langevin dépose un projet de loi modifiant le chapitre 67 des Statuts refondus du Canada concernant les entreprises de télégraphie électrique. Ce Bill, explique-t-il, doit permettre, au besoin des déviations du parcours prescrit dans le certificat déposé conformément à la Loi en vigueur lors de la création de la Compagnie.

LA CHAMBRE DE COMMERCE DE ST-THOMAS

M. Dobbie propose la deuxième lecture du Bill constituant en corporation la Chambre de Commerce de St-Thomas en Ontario.

M. Mackenzie estime que le Gouvernement devrait énoncer pour l'avenir une politique régissant des demandes de ce genre. A son avis, il vaudrait mieux que de telles mesures soient adoptées par l'Assemblée législative locale. En procédant ainsi on se heurterait à une seule objection: la Chambre de Commerce est habilitée à nommer un syndic en vertu de la Loi sur la faillite, domaine qui relève de notre Parlement. Il conteste cependant que les Chambres de Commerce aient ce pouvoir.

M. Scatcherd dit que le syndic d'Elgin est actuellement nommé par la Chambre de Commerce de London. Celle de St-Thomas serait mieux qualifiée.

Sir John A. Macdonald dit qu'étant donné certains pouvoirs détenus par les Chambres de Commerce en vertu de la Loi sur la faillite, c'est bien ce Parlement qui devrait se saisir de la mesure. La ville de St-Thomas étant le chef-lieu d'Elgin et de plus la rési-